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Svar på interpellation ”Webbsändning av 
kommunfullmäktige, när blir det verklighet?” 

För det första har jag fått interpellationen och svarar på den även om jag som 
kommunstyrelsens ordförande inte styr över kommunfullmäktiges arbete.   

Översiktliga genomgångar har gjorts kring kostnader och tekniska lösningar. 
Dessa ligger några år tillbaka i tiden. Det handlade dels om förfrågningar om 
att mediebolag skulle producera sändningar och dels om att koppla 
webbsändningar till det voteringssystem som har införts. Det var inga 
utredningar utan underlag för att ge en fingervisning om kostnader. Då 
bedömdes kostnaderna som allt för höga. Dock anses inte de underlagen vara 
relevanta för ett nytt ställningstagande på grund av den tekniska utvecklingen.  

I dagsläget finns, så vitt jag känner till, inget datum för när webbsändningar 
ska införas. 

Urban Granström 
Kommunstyrelsens ordförande 
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Svar på interpellation ”Hur gör vi med undantaget 
för EBO-lagen?” 

1. Ja länsstyrelsen har yttrat sig och tillstyrkt Nyköpings kommuns förslag
till undantag. Som vi tidigare beslutat undantas Brandkärr från EBO.

2. Kommunen ska svara Migrationsverket innan 30 april 2020 därför
kommer ärendet nu och behandlades på kommunstyrelsen den 6 april.

3. Statistik rörande arbetslösa har inte kommunen.

4. Under perioden har ca 1400 utländska medborgare som bott i Sverige
en kortare tid flyttat till Nyköping, ca 1000 personer med samma
bakgrund har flyttat från Nyköping.

Urban Granström (S) 
Kommunstyrelsens ordförande 
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